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Z A P I S N I K  
SA XII.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

održane dana 16. studenog 2022.g. (srijeda) u 

Gradskoj  vijećnici s početkom u 09,00 sati. 

 

 

 

Sjednici nazočni: 

 

1. Matej Gušćić-predsjednik  

2. Eugen Dabo      

3. Smiljana Čemeljić-Šuljić 

4. Marin Datković 

5. Aleksij Škunca 

6. Teo Veličan 

7. Mladen Tamarut 

8. Ante Dabo  

9. Tomislav Vidas  

10. Vesna Šonje Allena 

11. Zlatko Vidas 

12. Antonio Datković 

 

Odsutni vijećnici: 

 

1. Josip Škunca 

 

Ostali nazočni: 

1. Ivan Dabo, gradonačelnik 

2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  

3. Silvija Hodak Tauzer, pročelnica Upravnog odjela 

4. Ante Dabo, pročelnik Upravnog odjela 

5. Spomenka Tamarut, pomoćnica pročelnice 

6. Ivan Peranić, savjetnik za pravne poslove 

 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne 

i nakon što je izvršio prozivku kojom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 (dvanaest) od 13 

(trinaest) vijećnika, pozvao gradonačelnika Ivana Daba  da izvijesti vijećnike o aktivnostima 

gradske uprave od zadnje održane sjednice. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

05.10. - obilježen je Dan učitelja posjetom osnovnoj školi, 

11.10. - posjetili smo Središnji državni ured za demografiju i ispitali mogućnost za projekte, 

- Ministarstvo poljoprivrede; dogovor oko izdavanja knjige Sveta zemlja lunjskih      

  maslina, 

- Ministarstvo turizma i sporta, državni tajnik Tomislav Družak, 

17.10. - Ministarstvo graditeljstva i državne imovine vezano za IDPPUGN, II. Ciljanih  

  IDUPUGN, Ciljanih IZUPU kampa Straško, dodjela zemljišta MUP-a, zgrada Lučke         
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  kapetanije u Novalji, 

19.10.  - potpisan ugovor za izgradnju šetnice Punta Vrtića, početak gradnje 7.11.,  

24.10. - održan sastanak u poreznoj upravi radi pokretanja postupka za pitanje statusa u    

              Novalji u sklopu PI Gospić, 

   Ministarstvo poljoprivrede, sastanak radi izdavanja knjige na engleskom jeziku Sveta    

              zemlja lunjskih maslina, otvorenje radova na ribarskoj luci, funkcioniranje tržnice    

              ribe, 

26.10.  - sastanak s predstavnicima sindikata radnika u predškolskom odgoju s zahtjevom za  

   izjednačavanje plaća s drugim školskim ustanovama, 

28.10. - Turistička zajednica održana konferencija „Mladi kaso pokretači održivog turizma“, 

29.10. - Proglašenje rezultata turističke sezone, 

31.10. - Ministarstvo poljoprivrede Zdravko Barač, tema VI. sajam hrvatskih zaštićenih    

              proizvoda, Izložba Paške ovce i paškog sira, 2. izdanje knjige Paška ovca i paški sir, 

3.11. - Ministarstvo mora, državni tajnik, inicijativa vezano uz izmjenu obuhvata lučkog    

       područja i luke za nautički turizam, Primorska ulica , Lučka kapetanija, 

14.11. - Status prijedloga „Zaželimo – možemo“ ponovno pokretanje projekta u Novalji, 

22.11. - Sastanak s ministrom Berošom, tema mobilna ljekarna, ustroj Doma    

   zdravlja Novalja. 

Do kraja godine očekujemo posjet ministrice kulture  i medija vezano za aktivnosti u     

kulturi na temu ulaganja u arheološku baštinu, sanacije rimskih zidova i uređenje 

krovišta crkve sv. Antona, arheološko istraživanje priobalja u uvali Caske te Rimska 

kava arheološki park koji je u fazi izrade projekta kojeg radi arhitekt Stjepo Butijer. 

   

 

AKTUALNI SAT 

  

Vijećnik Zlatko Vidas 

       1.  Da li je Gradsko vijeće nadležno u odlučivanju za širenje javnih površina konkretno 

širenje terase ispred Galeba, tko je izdao i da li imamo viška zelenih površina da nam treba ta 

terasa? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Da, Grad je dao, još prije ljeta radi se o 4m2 površine. Nikad dovoljno zelenih 

površina. Ako se smatra da je to trebalo ići na Gradsko vijeće o tom po tom. Izveli su 

se radovi ovih dana i ništa revolucionarno nije poremetilo vizuru ni krajobraz. 

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

2. Što je s kapitalnim objektima Biljane Donje, kad se planira otvorenje  i kako ide 

projekt kompostane? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

 Projekt kompostane je u fazi natječaja i do kraja 2022. godine bi se trebalo uključiti u 

to. Postoji dilema direktora o tom projektu ali ako smo projektirali moj stav je da se to 

realizira. Što se tiče sortirnice u fazi smo traženja načina upravljanja, a od Biljana Donjih ne 

odustajemo, mi ćemo imati pretovarnu stanicu odakle će se peljat u Goricu i od tuda u Biljane 

Donje. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

1. Vezano za pitanje koje sam postavio na prošloj sjednici i dobio odgovor od direktora, 

nisam postavio pitanje Arburoži nego Vama kao Skupštini Arburože.  
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Zanima me cjenik koji je usvojen i naplaćivanje recikliranog otpada da li je stav grada da se 

naplaćuje ili se stimulira građane i gospodarstvenike da odvajaju i da se ne bi trebalo 

naplaćivati. Da li se u Gradu Novalji planiramo držati nekih ekoloških standarda i ako 

odvajamo otpad smatram da ne bi trebalo naplaćivati. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Dvije su kategorije korisnika kućanstva i nekućanstava. Dva su cjenika, cjenik javne 

usluge prikupljanja miješanog otpada je u nadležnosti gradonačelnika i na njega daje 

suglasnost gradonačelnik. Drugi cjenik se odnosi na selektirani otpad i on nije u nadležnosti 

gradonačelnika, donosi ga direktor i u skladu je s Zakonom o gospodarenju otpadom tj. 

zasnovan je na zakonskim osnovama. Najrazvijenija središta po pitanju odvajanja otpada 

poput Preloga, Krka i Osijeka imaju cjenike kao i Arburoža. Možemo se slagat ili ne slagat, 

polemizirat ali smatrao sam da je najbolje da Vam na pitanje odgovori davatelj javne usluge. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

 Ne slažem se s time jer jednako bi taj cjenik bio zakonit ako bi taj dio preuzeo Grad ili 

Arburoža koja prevozi otpad.  

Karikirano, netko odloži iza hotela karton i to se pokupi i ne naplaćuje nikome, a ja koji dam 

dvije tone papira koji je sekundarna sirovina koju može preprodat, meni naplaćuje.  

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Imate zakonsku mogućnost izabrati drugog davatelja usluge. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

 Ok, mene samo zanima status, da li je Arburoža tvrtka koja se bavi odvozom otpada ili 

samo miješanog otpada. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

2. Pošto je proračun za 2023. na nivou od 100 miliona kuna proračuna. Da li postoji 

mogućnost da se naše gospodarstvenike rastereti u smislu manjeg poreza na tvrtku 

tvrtku, potrošnju? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

 Imate mogućnost amandmana na Proračun do 28. studenog 2022.g. pa možete 

predložiti. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

3. Luka Metajna; vidim da je u planu tek izrada projektne dokumentacije. Zanima me 

projekt luke Metajna, u kojoj je fazi projekt? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Oko projekta su se suglasili mjesni odbor, Lučka uprava i definitivno se zna oblik i 

izgled luke. Do sada je potrošeno 690 000 kuna Lučke uprave, 250 000 Ličko-senjske 

županije i mi kao Grad ovim proračunom ćemo za završetak te dokumentacije  participirati sa 

400 000 kuna. Očekujemo projekt kandidirati Ministarstvu pomorstva, prometa i veza. Projekt 

je 22 mil. kuna, a predviđa se da bi mogao doći do 30 mil. kuna. Mi ni Lučka uprava nećemo 

financirati projekt bez potpore resornog  ministarstva. 
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Vijećnik Antonio Datković 

Ovo je oko 1,5 mil kuna za nešto što mještani Metajne, nitko ni vidio ni čuo nije. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Radi se o projektnoj dokumentaciji, projekt je bio na uvidu i ljudi su imali prilike vidjeti.  

Ja bi predložio drugu stvar, budi malo aktivniji u LAG-u gdje si  predsjednik jer ne sudjeluješ 

i rekli su da će morati mijenjati čovjeka. Nama je to poveznica, LIRA, Ured i kroz to smo 

mogli zapakirati i ribarnicu da se bilo malo aktivnije.  

 

Vijećnik Antonio Datković 

Uskoro je Izborna skupština pa me možete promijeniti. 

  

Vijećnik Tomislav Vidas 

1. Projekt aglomeracije, kako stojimo i ide li sve svojim tokom? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Sve ide svojim tokom i u zadanim rokovima. Do kraja proljeća i početka ljeta sve 

aktivnosti koje se budu izvodile na prometnicama do ljeta će biti sanirane i asfaltirane. Sve u 

naseljima Kustići, Zubovići, jedan dio i Metajne biti će do početka ljeta sanirano. Uskoro bi 

trebalo otpočeti s radovima na pročišćivaču, a gotovo bi trebalo biti do kraja 2025. godine. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Nisam zadovoljan odgovorom na moje vijećničko pitanje, cijeli odgovor je u tome da 

Grad ne podržava bespravnu gradnju i da je neugodno iznenađen sa činjenicama koje sam 

iznio, a to je da su četiri objekta izgrađeni na području naselja Varsan bez građevinske 

dozvole iako je u još u šestom mjesecu vijećnik stranke Lipo upozorio na tu činjenicu. 

 

1. Prije dvije tri godine nastala je devastacija kanta na Šankovim stanima. Prije nego se 

izmijenio Zakon o poljoprivrednom zemljištu koji zabranjuje usitnjavanje poljoprivrednih 

površina jedan je investitor  usitnio nekoliko stotina parcela veličine 500-600 m2, blizu 200 

parcela na području Šankovi stani, one su provedene u katastru i oglašava prodaju tih parcela 

za 60 Eur po m2. Netko planira očito nešto raditi ako je usitnio nekoliko stotina parcela i 

prodaje ih putem oglasa. 

Kad je Grad tako neugodno iznenađen, iako je u šestom mjesecu upozoren da se to radi, što 

Grad poduzima po pitanju devastacije poljoprivrednog zemljišta, a svi znamo da se na 

poljoprivredom zemljištu može raditi  turizam, samo tri zgrade sa 133 m2 maksimalno na 3 ha 

i mora imati OPG i obavljati neku poljoprivrednu djelatnost? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Kanat Šankovi stani je bilo vlasništvo naših ljudi koje su prodali. Aktivnosti se 

odvijaju par godina.  Da li je to devastacija ili oni planiraju oplemeniti to zemljište sa sadnjom 

smilja i sl. Namjena prostora je  poljoprivredno zemljište i neće se dogoditi promjena ni kroz 

bilo koju izmjenu dok sam ja gradonačelnik. Ja bi volio da je ostala sobina i krajobraz kakav 

je bio, a ako bi se dogodilo i smilje mislim da bi opet bilo dobro. Nikada ovo neću podržati. 

Kad govorimo o tome, ista pojavnost se dogodila i na Varsanu ali ja nisam bio iznenađen 

Vašim pitanjem nego ponašanjem investitora i na osnovu čega su oni to mogli raditi. 

Oni su došli kod nas s uvjerenjem da su sa susjedima riješili pristupni put. S tom dobrom 

vjerom krenuli smo u izradu izmjena i dopuna UPU-a  Varsan i u trenutku  toga došli do toga 

da oni nisu dogovoreni već da su gradske službe zavarali da imaju suglasnost koju nisu 

pokazali jer je nisu imali, a u fazi izlaganja i javne rasprave i mi smo doznali da su oni 

razgovarali s ljudima ali nemaju pismenu suglasnost. 



5 

 

Zato sam bio iznenađen da smo htjeli pokazati da mi želimo brzo riješiti i krenuli u izradu 

izmjena UPU-a ali kad smo vidjeli poduzeli smo određene mjere. Bilo je mogućnosti da jedan 

vlasnik susjed potpiše suglasnost oni su se oglušili. Kad sam ih pitao bi li to napravili u 

Njemačkoj rekli su da ne bi, a kad sam pitao zašto su napravili, rekli su da se boje izgubiti 

kreditnu liniju.  

Rekao sam da moju potporu više ne traže. Kako su smjeli, na osnovu naše kooperativnosti da 

idemo u izmjenu UPU-a, ići u izgradnju i nas tu lagati dok nismo sa ljudima vidjeli. Neka 

institucije sustava odrade što treba odraditi pa će investitori vidjeti je li bilo lakše odustati od 

kredita nego ići raditi nešto bespravno. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

Da li je komunalno redarstvo koje je nadležno pokrenulo postupak prijave? 

 

Pročelnik Ante Dabo 

To nije u nadležnosti komunalnog redarstva, nadležnost komunalnog redarstva je građevina 

do prije početka gradnje, do iskopa temelja. Naše komunalno redarstvo je po prijavi reagiralo 

i ovu gradnju prijavilo građevinskom inspektoru u Senju. 

 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Po pitanju Šankovog kanta, pravne praznine u našem pravnom sustavu su takve da mobilne 

kućice dok se ne priključe na komunalnu infrastrukturu nije u nadležnosti građevinske 

inspekcije. Ja se bojim da će se tamo problem električne energije riješiti sa nekoliko solarnih 

panela, a vodu s rezervoarom pitke vode i da će se tamo desiti jedno naselje gdje građevinska 

inspekcija nema pravo postupiti. Zato molim da se nešto poduzme to je devastacija 

poljoprivrednog zemljišta i desiti će se nešto što će biti ruglo. Upozoravam da namjere tog 

investitora nisu časne i poštene i da će biti ruglo u našem gradu. 

 

2. Da li Grad namjerava dati u koncesiju parkiralište na plaži Zrće? 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

 Nećemo dati, ostaje i dalje upravljanje Arburoži.  

 

Vijećnik Ante Dabo 

3. Prije par godina bilo je predviđeno u proračunu za nisku rasvjetu na šetnici u Gaju. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Ima predviđeno i postavit će se. 

 

Vijećnik Tomislav Vidas 

2. Gradonačelnik je spomenuo obeštećenje ACI- ja za projektnu dokumentaciju, o kojem 

iznosu se radi i da li će se predvidjeti u proračunu za 2023. godinu? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Mi smo ponudili zamjensku lokaciju, na njima je da razmisle da li će ići na to ili u 

razvrgnuće ugovora, bavit ćemo se time kad dođe vrijeme. 

 

Predsjednik Matej Gušćić izvjestio je vijećnike o sudjelovanju na proslavi 30. obljetnice u 

općini Konavle, a također i sudjelovanje na proslavi Martinja – Dana Varaždinskih Toplica te 

se nada daljnjoj uspješnoj suradnji. 

Također je skrenuo pozornost na dopis građanina koji se osjetio prozvanim na prošloj 

sjednici, a koji je vijećnicima dostavljen na početku sjednice. Zamolio je također vijećnike da 



6 

 

u svojim izlaganjima budu obzirniji i dobro promišljaju kada i za što se nekoga proziva, a 

imajući u vidu i zaštitu osobnih podataka. 

 

 

 Verifikacija Zapisnika s XI. sjednice  Gradskog vijeća od 29. rujna 2022.g. izvršena je 

bez primjedbi. 

 

Dnevni red 

1. Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

2025. godinu 

2. Prijedlog Odluke o donošenju V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje. 

3. Prijedlog Odluke o izradi VI. Ciljanih Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Novalje. 

4. Prijedlog Odluke o donošenju II. Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja. 

5. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza 

putnika na području Grada Novalje. 

6. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta 

Centra za kulturu Grada Novalje. 

7. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Gradskog muzeja 

Novalja. 

8. Prijedlog Odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Gradske knjižnice 

Novalja. 

 

 

 

AD/1 Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu s projekcijama za 

2024. i 2025. godinu 

 Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut u uvodnom obrazloženju upoznala je 

vijećnike sa prijedlogom stavki Proračuna za 2023. godinu koji se predviđa u iznosu od 

108.948.870,00 kn ili 14.460.000,00 €. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo upitao je o ostvarenju u prvih deset mjeseci te koliko je 

novaca povučeno za sufinanciranje naših vlastitih učešća u EU projektima na što je 

pomoćnica pročelnice odgovorila da je ostvarenje do 31.l0.2022.g. 66.581.000,00 kn, a za 

sufinanciranje učešća u ovoj godini iznosi 663.000,00  kn, bilo je planirano 2 mil. kuna. U 

desetom mjesecu dobili smo završni ZNS za Vatrogasni dom. 

Vijećnik Ante Dabo dalje je upitao na koliko je izlicitiran projekt  Primorska ulica, a 

gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da je iznos 40.477.314,75 kn s PDV-om, a poziv je bio 

na 45 mil. kuna. 

Vijećnik Ante Dabo rekao je da je ovo nulti projekt jer se nijedna građevinska dozvola za 

luku ne može dobiti jer je sve naslonjeno na ovaj projekt.  

Dodao je i komentar, da se politički nije blokiralo ovaj iznos bi bio za desetak mil. kuna 

jeftiniji i ne bi se moralo raditi kroz ljeto iduće godine jer se projekt do kraja iduće godine 

mora završiti.  

Dalje je zatražio objašnjenje za predviđene izdatke za plaće koji su u odnosu na 2021. godinu 

planirani u gotovo 50% većem iznosu te dodao da ne vjeruje da će predviđena sredstva biti za 

povećanje plaća već se to vjerojatno nova zapošljavanja što nije u duhu racionalizacije i 
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recesije koja nas očekuje. Za projekt Gradske lože rekao je da je rasipanje novaca kao i muzej 

kamena jer rijetko koji grad ima toliko kulturnih sadržaja. 

Gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da garantira da će proračun biti ne samo realiziran već 

i premašen što je vidljivo iz sadašnjih podataka. Što se tiče projekta Gradska loža i muzej 

kamena želi se iskoristiti prostor i imati što više obilježja i karakteristika grada.  

Vezano za iznose osobnih dohodaka pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut radi 

usporedbe iznijela je primjer koji se odnosi na izdatke za plaće u Dječjem vrtiću koji su 

narasli jer je došlo do novih zapošljavanja, a očekuje se i otvaranje područnog vrtića u 

Zubovićima. Osim toga, tijekom ljeta je i  zapošljavanje više komunalnih redara koji imaju i 

prekovremene sate, rad nedjeljom i praznikom što se više plaća. 

Vijećnik Antonio Datković upitao je da li je realno planirati prijenos 10 mil. kuna u 2023. 

godinu kao što se predviđa ovim prijedlogom, a pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut 

pojasnila je da će do kraja godine biti još jedna izmjena proračuna, a onda će se vidjeti 

ostvarenje do tada i vidjeti šta se može očekivati. 

Gradonačelnik Ivan Dabo dodao je da će sve započete i planirane  investicije pogotovo one 

koje se odnose na mjesne odbore, realizirati do kraja godine. 

Vijećnik Aleksij Škunca upitao je da li je sufinanciranje dnevnog boravka za starije osobe 

realno i koliko je to vezano za izgradnju Policijske postaje, a gradonačelnik Ivan Dabo rekao 

je da se očekuje rješenje za Policijsku postaju i tu nije u pitanju dom za starije već dnevni 

boravak za što nisu potrebni isti uvjeti. 

Vijećnik Antonio Datković predložio je da se muzej kamena, ako se već o njemu razmišlja 

locira tamo gdje ga ima najviše, u Metajnu, a gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da se u 

Metajni predviđa muzej ribarstva. 

Nakon izlaganja, predsjednik Matej Gušćić pozvao je vijećnike da do 28. studenog 2022.g. 

mogu podnijeti amandmane na prijedlog Proračuna.  

 

 

AD/2 Prijedlog Odluke o donošenju V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Novalje 

U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana 

Vuković upoznala je vijećnike sa razlozima za donošenje V. izmjene i dopune Prostornog 

plana, a to je usklađivanje sa Prostornim planom Ličko-senjske županije vezano za turističke 

zone Vidalići (T1) i Ogradice (T3), utvrđivanje obuhvata te uvjeta gradnje i uređenja za 

građevinsko područje ugostiteljsko - turističke namjene izvan naselja T3-kamp Ogradice s 

detaljnošću UPU-a, korekcija uvjeta gradnje i uređenja zona ugostiteljsko turističke namjene 

u naselju i izvan naselja, revizija potrebnih izmjena odredbi za provođenje, revidiranje 

neizgrađenih neuređenih dijelova građevinskih područja naselja, supstitucija građevinskih 

područja sukladno pristiglim inicijativama, revizija područja određenih kao Š1 u prostornom 

planu, revizija poljoprivrednog zemljišta označenog kao P2 u prostornom planu, utvrđivanje 

uređenih i neuređenih plaža te njihovih uvjeta uređenja. 

U raspravi,  vijećnik Ante Dabo je iznio stav kluba vijećnika stranke LiPo i rekao da su se u 

proteklim mandatima trudili smanjivati koeficijente izgrađenosti parcela, a ovdje se sad kreće 

s politikom popuštanja i dugoročno nastaviti s devastacijom i tako potrošenog prostora. 

Istaknuo je članak 8. Odluke i uvjete gradnje na parceli koja je bila predviđena za  POS 

gradnju na kojoj je sada moguće izgraditi cca 2400 m2 poslovnog prostora što je 

neprihvatljivo. Isto tako osvrnuo se i na parcelu u centru predviđene za izgradnju hotela za 

lječilišni turizam i dozvoljenu visinu objekata što je također neprihvatljivo.  

Što se tiče uređenih plaža u članku 15. dozvoljava se urediti prostor u dubinu od 100 m od 

obalne linije, a u stavku 9. istog članka jednom vlasniku se dozvoljava to isto u dubinu od 250 
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m od obalne linije sa 300 m2 GPP i ne zna kako to opravdati. Zatražio je pojašnjenje u članku 

17. gdje je predviđena visina  izgradnje sportske infrastrukture koja iznosi 20 m, na koje se to 

objekte odnosi. 

Voditeljica Odsjeka Gordana Vuković za izgradnju lječilišnog hotela potvrdila je da su uvjeti 

gradnje isti koji su već omogućeni za hotele u važećem Prostornom planu kroz IV. Izmjene, a 

što se tiče uređenih plaža gledalo se koliko je dubina planirana u Dubcu pa smo išli na 

maksimalnu, a za plažu Babe isto tako radi mogućnosti izgradnje aquaparka. 

Visina glavne građevine sportske infrastrukture u naselju Novalja je predviđena  u slučaju 

izgradnje dvorane. 

Gradonačelnik Ivan Dabo osvrnuo se na prozivanje vijećnika vezano za urbanizaciju i da se 

ovo i radi za građene Novalje. Prozvao je vijećnika za dozvolu izgradnje na plaži Ručica koja 

je nastala u njegovom mandatu. Što se tiče POS izgradnje gdje je bilo planirano na  7000 m2 

za dvije zgrade, a što je zlata vrijedan  prostor, ne odustaje se od POS izgradnje već se za to 

predviđa drugi prostor.  

Vijećnik Ante Dabo ustvrdio je da je na parceli predviđenoj za POS izgradnju bilo planirano 5 

objekata na 6000 m2 i nije istina ono što tvrdi gradonačelnik te je usporedio ovu lokaciju sa 

onom na kojoj je izgrađen trgovački centar Plodina, gdje je bilo planirano sasvim nešto drugo.   

Što se tiče legalizacije objekta na plaži Ručica kao gradonačelnik nije sudjelovao u postupku 

koji su pokrenuli bivši vlasnici tog objekta. Ponovo je upozorio na situaciju sa 

koncesionarima na plaži Zrće gdje se ne poštuju odredbe ugovora o koncesiji te upozorio na 

članak 32. predložene Odluke kojim se mijenja članak 123. te se da  zaključiti da se ovime 

ukida Urbanistički plan uređenja plaže Zrće.  

Voditeljica Odsjeka  Gordana Vuković objasnila je da je u važećem Prostornom planu 

navedena obveza izrade planova koji još nisu izrađeni, a što se tiče koncesionara po 

gospodarskoj studiji imaju pravo na izgradnju četiri plažna objekta smještena uz rub šetnice.  

Vijećnik  Antonio Datković upitao je zašto plaža Ručica nema status uređene plaže, a vijećnik 

Marin Datković kao predsjednik mjesnog odbora Metajna rekao je da je i osobno dao 

primjedbu jer smatra da treba zaštititi plažu, a gradonačelnik Ivan Dabo dodao je da je 

postojala inicijativa da Ručica bude uređena plaža ali u razgovoru s urbanistima od toga se 

odustalo. 

Vijećnik Antonio Datković rekao je da plaža Ručica ima bolji pristup i infrastrukturu nego 

plaža Jadra koja ima status uređene plaže, a osnovni kriterij u obalnom pojasu je 

infrastruktura, a nje na Jadri nema. 

Nakon rasprave, predsjednik  Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 4 (četiri) protiv Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o donošenju V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Novalje 

 

 

AD/3 Prijedlog Odluke o izradi VI. Ciljanih Izmjena i dopuna Prostornog plana          

uređenja Grada Novalje 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike sa prijedlogom prema kojem se pokreću aktivnosti za izradu VI. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana kojim bi se omogućilo izmještanje lokacije luke nautičkog turizma Novalja 

izvan područja obuhvata luke otvorene za javni promet Novalja, izmjena u grafičkom dijelu 

Plana i sa time povezane izmjene u tekstualnom dijelu Plana, utvrđivanje obuhvata te uvjeta 
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gradnje i uređenja za građevinsko područje Bonaparte s detaljnošću UPU-a, prikazano na 

kartografskom prikazu br. 5.3.1. Građevinska područja naselja Novalja – Bonaparte, Vidasovi 

Stani,  oznake UPU 7 i revidiranje uvjeta gradnje za društvenu namjenu u naselju u svrhu 

omogućavanja izgradnje medicinsko-zdravstvenog centra sa sanatorijem.  

U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je da li se luka nautičkog turizma planira samo 

maknuti ili se planira nova lokacija, a voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje odgovorila 

je da će se staviti planski znak ali će se izmaknuti van naselja. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  rekao je da su u prijedlogu za luku nautičkog turizma bile 

predviđene tri lokacije i ova je bila najpovoljnija ali ne odgovara građanima Novalje. Ideja da 

se izmjesti na puntu Vrtića nije naišla na skepsu kod ACI-ja i prema tome nismo odbacili 

ideju za izgradnju luke za nautički turizam ali će se odrediti druga lokacija. 

Predsjednik Matej Gušćić iznio je stav HSS-a koji je protiv marine u centru grada te  je 

potrebno odrediti drugu moguću lokaciju, a ovaj prostor koji je pod Lučkom upravom 

oplemeniti i staviti pod kontrolu Novalje. 

Nakon rasprave, predsjednik  Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 (dvanaest) vijećnika.  

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 4 (četiri) protiv Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o izradi VI. Ciljanih Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Novalje 

 

 

AD/4 Prijedlog Odluke o donošenju II. Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja 

U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana 

Vuković upoznala je vijećnike s prijedlogom za koji je odluka o izradi donijeta 16. rujna 

2021. godine i do sada je prošao svu zakonsku proceduru. 

Razlozi za donošenje ove odluke su: 

- izmjene u grafičkom dijelu Plana na k.č. br. 1806/17 k.o. Novalja koje se odnose na 

izmještanje postojeće prometnice na rubni dio k.č. br. 1806/17 k.o. Novalja. 

K.č. br. 27968 i 1806/17 k.o. Novalja su čestice u vlasništvu Grada Novalje na kojima se 

nalazi nogometno igralište i sportski tereni, kako bi se omogućilo da se cijela čestica objedini 

u jedinstvenu cjelinu – sportski centar postojeća prometnica se izmješta na rubni istočni dio 

predmetne katastarske čestice 1806/17, 

- izmjene u grafičkom dijelu Plana na k.č. br. 1806/17 k.o. Novalja koje se odnose na 

površinu sportsko-rekreacijske namjene (R1) - sport i površinu mješovite namjene (M1) na 

način da se cijela k.č. br. 1806/17 k.o. Novalja označi kao površina sportsko-rekreacijske 

namjene (R1) – sport, 

- i povezane izmjene tekstualnog dijela, odnosno odredbi za provedbu plana koje se odnose na 

određivanje uvjeta gradnje na površini sportsko-rekreacijske namjene (R1) - sport. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo zamolio je voditeljicu da pojasni točno o čemu se radi jer je 

bilo dosta točaka navedenih. 

Voditeljica Gordana Vuković naglasila je da se ovdje radi o II. Ciljanim izmjenama i odnose 

se samo na sportski centar. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće je donijelo Odluku 

o donošenju II. Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja  
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AD/5 Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza 

putnika na području Grada Novalje 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s 

prijedlogom za imenovanje povjerenstva koje će provesti natječaj za obavljanje djelatnosti 

komunalnog prijevoza putnika. 

U Povjerenstvo se predlažu:  

1. Ivan Peranić, mag.iur. – Grad Novalja, Upravni odjel za komunalni sustav 

2. Tina Mejak Vidas, dipl.oec. – Grad Novalja, Upravni odjel za komunalni sustav 

3. Marija Vidušin, mag.oec. – Grad Novalja, Upravni odjela za komunalni sustav 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o imenovanju 

Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku davanja koncesije za obavljanje 

komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada 

Novalje 

 

AD/6 Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta 

Centra za kulturu Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 

prijedlogom kojim se izdaje suglasnost Centru za kulturu za izmjenu Statuta koji su dužni  

uskladiti sa Zakonom. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo rekao je da načelno nije protiv nikoga ali budući da smatra da 

je razdvajanje dviju ustanova nepotrebno, biti će protiv prijedloga. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) protiv, Gradsko vijeće donijelo je Zaključak o 

davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Centra za kulturu Grada 

Novalje 

 

AD/7 Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Gradskog muzeja 

Novalja 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike sa prijedlogom kojim 

se daje suglasnost na Statut kojeg predlaže privremeni ravnatelj Gradskog muzeja. Krajem 

prošle godine donijeta je Odluka o izdvajanju muzeja iz Centra za kulturu i Odluka o 

osnivanju Gradskog muzeja. Sukladno tome, predlaže se izdati suglasnost na tekst Statuta. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje pa 

je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) glasova protiv donijelo  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Statut Gradskog muzeja Novalja 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Gradske knjižnice 

Novalja 

U uvodnom obrazloženju pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa 

prijedlogom za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice kojem  mandat ističe 01. prosinca 

2022. godine te je potrebno imenovati novog vršitelja dužnosti ravnatelja Gradske knjižnice 

do imenovanja ravnatelja putem javnog natječaja, a najduže na godinu dana. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo pitao je kada se planira raspisivanje natječaja, a gradonačelnik 

Ivan Dabo odgovorio je da će natječaj za ravnatelja biti ali ako je zakonska mogućnost za 

imenovanje vršitelja dužnosti može se iskoristiti. 
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Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 4 (četiri) suzdržana i 1 (jednim) protiv, Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Gradske knjižnice 

Novalja. 
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